
 

 

PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSMÖTE MED MARAHAMNS VÄG OCH 

HAMNFÖRENING ek förening. DEN 13 maj 2025 I Ytterbyns Hembygdsgård. 

§1, Mötets öppnande. 

        Ordförande hälsade välkomna och förklarade årsmötet 2025 öppnat. 

§2. Dagordning. 

        Föreslagen dagordning godkändes.                                      

§3.   Ordförande/sekreterare för mötet. 

         Till ordförande för mötet valdes Tore Sandström. 

          Till sekreterare för mötet valdes Per-Agne Karlsson. 

§4.   Justerare. 

          Till justerare valdes Staffan Bergdahl och Rune Eidegren. 

§5.   Mötets behöriga utlysande. 

          Samtliga medlemmar har fått uppgift om datum och plats för årsmötet,  

            som bilaga till fakturan, samt annons i Kalixguiden                        

           §6.   Verksamhetsberättelse och kassaredogörelse. 

          Ordförande gick genom verksamhetsberättelsen och kassaredogörelsen. 

§7.    Revisionsberättelse.         

          Ordförande läste upp revisionsberättelsen. 

§8.    Ansvarsfrihet för styrelse och kassör. 

           Mötet beviljade ansvarsfrihet enligt revisionsberättelsen. 

§9.    Val till föreningen. 

a. Omval av Tomas Schäufele, Stig Björnemark, samtliga på 2 år. 

b. Ordförande för (1) år: Tore Sandström 



c. Suppleanter för (1) år: omval av Göthe Bergström samt Susanne 

Björnemark 

§10.    Val av revisorer. 

Till revisorer på ett (1) år valdes Stina Blombäck och Göran Lundstedt 

§11.    Val av revisorssuppleant. 

Till revisorssuppleant för ett (1) år: vakant 

§12.    Val av valberedning. 

Till valberedningen valdes Niklas Gradin, Hans Gradin samt Jonas 

Holmqvist (sammankallande). 

§13.    Övriga frågor. 

- Höja båtplatsavgift: styrelsens förslag är att höja avgiften med 10 % 

för 2026. Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag. 

- Gästplatser: Hur många ska finnas i hamnen, Kalix Kommun har krav: 

att vi har en gästplats/ 100 båtplatser. Fortsatt gäller max tre dygn 

med personligt ansvar. Båtägare som hyr plats kan tillfälligt ”lägga 

sig” på gästplats för lastning och lossning 

- Parkeringsplatser: Det finns ont om parkeringsplatser speciellt under 

midsommar och semesterperioden. Därför är det viktigt att alla 

respekterar parkeringsförbudet av båtvagnar. 

- Kamerabevakning: På senare tid har ingen ansökan gjorts. 

- Fri parkering höst och vår för båtägare som hyr båtplats i hamnen: 

inget förslag på ändring 

 

§14.    Mötets avslutande. 

Ordförande tackade å styrelsens vägnar för fortsatt förtroende och 

önskar alla en trevlig båtsommar. 

 

 

 

 



Vid protokollet 

 

       

Per-Agne Karlsson  Tore Sandström 

/Sekreterare/   / Ordförande/ 

 

Protokolljusterare: 

 

       

Staffan Bergdahl  Rune Eidegren 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


